
ÅRSBERETNING 
 

fra 
 

SKJÆRGÅRDSKOMITEEN 
 

for perioden fra mai 2023 til april 2024 
 

Hele Skjærgårdskomiteen ble gjenvalgt på generalforsamling i Byselskapet den 21. april 2023,  

og har i denne perioden bestått av: 

 

Bjørn Bergshaven (formann), Erling Vik (sekretær), Jan Ivar Olsen, Alf Jensen, Knut Skår 

Knutsen, Roar Ousland, Øivind Simonsen, Odd Anton Nilsen, Jostein Halvorsen, Kristian 

Folkman og Stein R. Jensen. Formannen har som vanlig deltatt i Byselskapets styremøter. 

 

Den 13. juni ble det gjennomført skjærgårdsbefaring og deretter var første programpost 

konstituering av Skjærgårdskomiteen - Bjørn Bergshaven ble gjenvalgt som forman og  

Erling Vik som sekretær.  

 

➢ Fordeling av holmer – arbeidsfordeling 

 

• Indre Maløya    Alf/Odd Anton 

• Leiholmen/Ytre Maløya Jostein/Kristian 

• Teistholmen   Knut  

• Herøya    Øyvin 

• Marivoldbukta   Stein 

• Bro over Osterkilen   Jan Ivar 

• Hampholmene   Bjørn/Erling 

 

Den 15. juni inviterte styret Skjærgårdskomiteen og Jonny Hagen i Skjærgårdstjenesten i 

kommunen til sedvanlig rægefest på Hampholmen i Richards Bu. En særdeles hyggelig rægefest 

ble gjennomført. 

 

Skjægårdskomiteen har deltatt på ulike dugnader. Arbeid som er utført: Om lag 400 skruer er 

skrudd inn i broa over sundet fra Rønnes til Marivold. Dette for å stabilisere broa og erstatte eldre 

spiker. Ved sandstrand på vestsiden av Indre Maløya, nær Jensens brygge, er det felt en del større 

trær som har tatt ettermiddagssolen. I Dynamittbukta er det lagt ut stokker for å gjøre det mer 

fremkommelig inn til toalettene. Vi har også i år husket rivene til bruk på badestrendene våre. 

Vi har deltatt ved dugnad på Vardeheia og har igjen fått gjenåpnet utsikten mot byen og fjorden. 

En betydelig mengde rotvelt skjedde senhøstes på flere av våre eiendommer i skjærgården. 

Spesielt ille var det på Herøya og på Ytre Maløya. I tillegg til representanter fra 

Skjærgårdskomiteen hyret vi inn sakkyndig hjelp, Egil Aas og Lasse Fosseli, og sammen med 

Skjærgårdstjenesten i kommunen er stiene nå gjort farbare.  

En mengde trær hadde falt over stier, og ellers i terrenget. En betydelig ryddejobb gjenstår.       



 

Det årlige møtet med Bygartner ble gjennomført i januar, hvor vi bl.a. ble enige om å søke om 

midler til 2 ilandstigningsbrygger. En på østsiden av Kalvøya og en på sydpynten i 

Dynamittbukten. På møtet ble vi også gjort kjent med at Statsforvalteren skal ha befaring på 

vårparten, og vi vil da samtidig anbefale at de ser på jorderosjonen på Ytre Maløya.    

 

Vi retter nok en gang stor takk til alle som hjelper oss med å holde holmene våre ryddige og 

innbydende. En spesiell takk til Jonny Hagen i Skjærgårdstjenesten. 

 

 

April 202 

 

Skjærgårdskomiteen i Selskapet for Grimstad Bys Vel. 
 
 
 


